
Zápis z 4. jednánivslvz ZNIČ Praha 10,
které se konalo dne 18/3/2019,
v místnosti SÚR, ÚMČ Praha 10

PřItomnI členové výboru: vypsat dle prezenční listiny, prosím
Omluvení členové výboru: Kleslová
Neomluveni členové výboru: -
Hosté z řad RMČ PlO a prac. úřadu: Ing. jiří Doležal, Morávková Petra, Be.
Hosté z řad občanů: -
jednánívýboru bylo zahájeno v 17.00 hodin, po celou dobu jednání byl výbor usnášení
schopný.

Program dle zaslané pozvánky:

1. zahájeni jednániVSlVz
2. Schválení programu
3. Informace o průběhu stávajÍcÍch investic
4. Diskuze, různé
S. Závěr

Popis průběhu jednání

l) zahájeni, schválení ověřovatele

Předseda výboru navrhl ověřovatelem Ing. Miroslava Kose.

Hlasováni: pro: 6, proti: O, zdržel se: O

2) Schváleni předloženého proRramu

Bylo hlasováno o předloženém návrhu programu.

HlasovánI: pro: 6, proti: O, zdržel se: O

3) Informace o průběhu stávaiÍcÍch investic, Ing. jiří Doležal

a) Poliklinika Malešice
- azbest se již vybourává (vícepráce za cca 13 mil).
- střecha je v horším stavu (izolace, vrstva vlhkého pIsku), než se přepokládalo, hledá
- se řešeni, město s navýšení ceny o dalších 1,2 mil, KČ zatím nesouhlasilo proběhlo
,,vzorkování" maleb a obkladů za přítomnosti EUC.
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b) Vršovická 30/30
- v současné době proběhlo veškeré bouráni a sanace konstrukce, stavba je v
,,utlumeném" režimu a čeká se na další postup, ideálně v rámci uzavřené smlouvy
- předpokládaný konec stavby 1/2020 (viz tabulka, kterou mají Členové výboru
k dispozici), ale díky změnám (cca 19 bytů pro seniory) dojde možná ke zpoždění
stavby
- naceňuji se dekory a vzorkování;

C) MŠ Nad Vodovodem
- hotová hrubá stavba, osazuje se přízemí, montáž střešní krytiny, vnitřních rozvodů,
přípojek a inženýrských sItI
- vzorkování se účastnila ředitelka školky MŠ Hřibská (snaha MČ aby se účastnil
budoucí uživatel stavby, je-li to možné)
Pozn.: menŠí MŠ jsou někdy sloučeny pod jednoho ředitele

d) Cil
- Klub CIl (město pronajímá prostor knihovně)
- stavba je u konce, kolaudace koncem dubna
- zatím provizorní schody za cca 20 tis. Kvůli venkovním úpravám

e) Rekonstrukce školní jídelny Hostýnská
- Škola ukončí vyučováni o týden dříve, vlastní řeko začne koncem Června

f) Vzlet
- probíhá osazení átria skly, připraveny podlahy, probíhá sanace vlhkosti
Poz.: nejde o kino, protože nemá promItací plochu

g) Rekonstrukce sportovního hřiště Golova
- bude vIceúčelové oplocené hřiště, zpoždění, ukončení cca Vl/2019

h) Reko TZI (zdravotně technické instalace) Ruská
- voda, plyn - hotovo, probÍhají revize

i) Střecha ZŠ Švehlova
- hotovo

4) Diskuse, různé
- nově lze sloučit UR a SP (stavební povolení)
- u nadlimitních zakázek trvá soutěž cca 4 až 5 měsíců

podmínky v zadávácim řízení mohou být de facto libovolné, ale relevantní a obhajitelné
cena, zkuŠenosti {zejména u památek), termín (školy,...)
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5) Závěr

jednání bylo ukončeno v 17:50 hodin

Ing. Ivan Mikoláš

předseda výboru pro Ľtrategické investice a veřejné zakázky ZMČ Praha 10

ověřovatel: pan Ing. Miroslav Kos

tajemník: Ing. Filip Koucký
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Městská

. část PREZENČNÍ LISTINA" Praha 10

ze zasedání výboru pro strategické investice a veřejné zakázky
dne 18. března 2019

l
Ing. Ivan Mikoláš - předseda

Karel Duchek

JUDr. Radmila Kleslová

Ing. Miroslav Kos

Ing. Tomáš Pek

Doc. Ing. Lucie Sedmihradská
Ph.D '

Mgr. Denisa Stonáčková

Ing. Filip Koucký - tajemník

Hosté:

PřIjmenI, jméno

t" ' 7em4

Podpis


